
Bestyrelses møde mandag d.3/10-22 

 

Tilstede er:  Formad: Jim Næstformand: Brian Kassere: Niels Christian - sekretær: Karin  

Ris og ros: Ingenting 

Økonomi: Er fin 

Medlemmer: 49 voksne og 2 under 15 år  

 

Mix-Dart:  

Alle pladser er optaget   48 hold  

Bestyrelsesformanden vil kontakte dartligaen omkring en venteliste i tilfælde af 

mandefald i form af sygdom eller lignede      

Menuen er også på plads der vil være morgenmad fra kl. 9 af  

Og senere vil der være helstegt pattegris 

 

Ståldart: 

Der har været møde med DDU og de  har godkendt   vores tilbygning til stål  

Vi vil gå i gang med at lave   rummet i form af skiver – der hvor hockeyen skal være samt 

de andre krav det kræver 

Herefter kommer DDU igen og godkender det sidste og vi vil i den forbindelse forsøge at 

holde et fællesmøde med DDU og ståldart spillerne 

Så I vil høre nærmere herom 

EVT:  

Så vil Bestyrelsen gerne sige tusinde tak til medlemmerne for at være   OBS på el forbruge 

klubben, vi kan fra bestyrelsen side sige at vores elregning har været mindre end den har 

været længe, så skide godt gået til jer  

Næste Bestyrelsesmøde er søndag d.6/11-22 kl.  11 

Hilsen Bestyrelsen   

  

                                               

 


